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M Ø D E R E F E R A T  
 
 

 
Møde den: 15.6.2022  
Kl.: 16.00-18.00  
Sted: Mødelokale 2  
 
Emne: Bestyrelsesmøde  

 

HØJE-TAASTRUP GYMNASIUM 
 
 
  

Frøgaard Allé 2 

2630 Taastrup 

Tlf. 33 96 40 50 

Fax 43 52 33 51 

E-mail htg@htg.dk 

www.htg.dk 

 

 

 
 
 
 
 
 
  

Dato: 20.6.2022 

Sagsnr.:  

Arkiv:  

 

Sagsbeh.: ID/RC 

 

 

 
Deltagere: Bestyrelsesformand Lars Bentsen, næstformand Susanne Sørensen, byrådsmedlem Melis Aydin, 
lektor Trine Schiott, lektor Morten Sørensen og elevrepræsentant Nicklas Abildskov Hansen. 
 
Sekretariatsfunktion: Rektor Ida Diemar, vicerektor Inge Reich, økonomichef Hanne Linnet og 
sekretariatsleder René Christensen.  
 
Afbud: Skoleleder Caper Madsen. 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra 23.3.2022 
2. Meddelelser fra Lars 
3. Meddelelser fra Ida 
4. Meddelelser fra Nicklas 
5. Skolens økonomi 
6. Forslag om etablering af solceller 
7. Udviklingsplan og hovedaktiviteter skoleåret 22/23 
8. Evt.  
 

 
Ad 1. Lars bød Trine velkommen i bestyrelsen. Casper er ligeledes nyt bestyrelsesmedlem, men er 
fraværende ved dette møde. Bestyrelsen underskrev herefter referatet fra 23.3.2022.  
 
Ad 2. Lars roste debataftenen på HTG d. 2.6.2022. Der var mange interessante indlæg fra debatpanelet og 
ikke mindst fra forældrene i salen. Lars oplyste, at han deltager i Gymnasiernes Bestyrelsesforenings 
Generalforsamling d. 20.6.2022, hvor aftalen om elevfordeling fylder meget. 
 
Ad 3. Ida fortalte, at vi havde fået en henvendelse fra SOSU H, idet de ønsker at oprette en afdeling i Høje-
Taastrup Kommune og finder det gunstigt, hvis de kan leje sig ind hos os - midlertidigt. Vi har i forvejen et 
pædagogisk samarbejde med SOSU H i forbindelse med vores HF-klasser. Bestyrelsen støtter samarbejdet – 
både det pædagogiske og det midlertidige lokale-samarbejde.  
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Ida orienterede herefter om, at vi har haft den to-årlige APV-undersøgelse, og at der er en proces i gang 
både med lærere og TAP’ere.  
 
Ida orienterede også fra det kommunale Integrationsudvalget, hvor også Melis sidder, og her er et godt 
samarbejde mellem de forskellige parter.  
Derefter fortalte Ida og Melis om Melis’ besøg på HTG, hvor Melis har mødt skolerådet og været med i 1k’s 
time i samfundsfag.   
Ida var også meget begejstret for debataftenen og fortalte, at René sammen med en arbejdsgruppe er gået 
videre med idéen om at huse forskellige kulturelle aftenarrangementer.  
Eksamen forløber lige som den skal, takket være Inge og Pias planlægning, der har øje for både det 
overordnede og detaljen. 
Vi er ligeledes i gang med vores optag på HF og vores optagelsesproces forløber fint. Optaget på ASF/SAFE 
er på plads.  
 
Ad. 4. Ingen bemærkninger. 
 
Ad.5. Hanne gennemgik budgetopfølgning pr. 30. april 2022. De realiserede indtægter ligger lidt højere end 

forudsagt på nuværende tidspunkt og skyldes flere intro-elever en estimeret. Udgiftsniveauet ligger pt. som 

forventet.  

Sø ønsker en specifikation af indtægterne på taxameterniveau, men bestyrelsen har ikke behov for denne. 

Diagram over udviklingen af udvalgte omkostninger inkl. budgetår blev gennemgået. Diagrammet viser en 

stigende prioritering af midler til undervisningen. Lars foreslog at sætte et indeks ind i oversigten med 

nøgletal.  

Bestyrelsen diskuterede herefter opsætning af det fremtidige budget/budgetopfølgning. Hanne vil til næste 

bestyrelsesmøde udarbejde en ny budgetopsætning.   

Ad. 6.   

Hanne præsenterede forslag til solcelleprojekt og foreslog bestyrelsen at vælge finansieringsplanen i 

projektbeskrivelsen fremfor et kontantkøb, da den økonomiske analyse af investeringen udviser et større 

provenu over anlæggets levetid. Finansierings-/lejemodellen er udgiftsneutral og løber i 7 år, hvorefter HTG 

ejer anlægget. Den forventede levetid er på 30 år. Bestyrelsen godkendte projektet. 

 
Ad. 7. Ida fortalte, at udviklingsplanen er godkendt af Undervisningsministerietog Ida gennemgik nogle af 
projekterne. Samarbejdet med Melis og HTK er frugtbart og vigtigt for HTG. Inge oplyste, at der er også et 
samarbejde med kommunen ang. idræt og et muligt sundhedsspor på skolens område.  
I løbet af efteråret bliver der afholdt åbent hus for efterskolerne. Bestyrelsen drøftede indholdet og 
implementering af planen. Melis oplyste, at ungdomsklubberne i området er meget interesseret i et 
samarbejde med HTG.  
 
Ad. 8. Bestyrelsen drøftede herefter yderlige tiltag ang. fastholdelse og optag af kommende elever.  
Der vil hurtigst muligt blive udarbejdet en mødeplan for næste år.   
 


